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SLOVENSKO: Pred niekoľkými dňami Slovenskom otriasla úkladná vražda 39-ročnej
Andrey, matky dvoch detí v Dubnici nad Váhom. Prezidenka Zuzana Čaputová si na
koberček zvolala zodpovedných a usporiadala tlačovú konferenciu. A práve tá postavila zo
stoličky marketingového guru a bývalého manžela političky Moniky Beňovej Fedora Flašíka.

“V nadväznosti na túto tragédiu som iniciovala stretnutie s ministerkou spravodlivosti, ministrom
zdravotníctva a prvým viceprezidentom policajného zboru, s cieľom nájsť potrebné systémové zmeny,
aby sme dokázali takýmto tragédiám predchádzať,” uviedla hlava štátu na sociálnej sieti na margo
spomínanej tragédie.

Pritom to nebol prvý ani ojedinelý prípad podobného charakteru. Slovensko má ešte v živej pamäti
tragédiu,  ktorá sa stala v septembri 2022 neďaleko obce Tesárske Mlyňany (okr. Zlaté
Moravce). Štefan B. vlani svoju exmanželku Janu polial horľavinou, zaživa ju podpálil a pozeral sa,
ako horí. Takže, čo sa vlastne zlepšilo za posledný rok?

Pokrytectvo prezidentského paláca

Fedor Flašík vidí však veľký problém našich orgánov činných v trestnom konaní, ktoré sú nečinné, aj
niekde inde.

“Práve som náhodou počul TK pani Zuzany, ako treba riešiť násilie na ženách, ako ženy chrániť atd. (
lebo marketing, vždy keď sa niečo stane tak zvykne reagovať )! No dobre, ale ani raz som nepočul o
týraných deťoch, ubližovaniu deťom, čo je obrovský problém a nie len v osadách!” Upozorňuje na
benevolenciu kompetentných.

“Veď SR podpísalo veľa medzinárodných dohovorov o právach dieťaťa, čo všetko musí mať domácnosť
( aj v chatrči ) k dispozícii v 21. storočí, lebo aj to je násilie na deťoch!!!! Nehovorím ani o fyzickom či
psychickom týraní!!! Nič, ani slovíčko a v SR už dlhodobo, takto trpí desaťtisíce detí!!! Všetci to
vieme, no politici to nechcú vidieť,” krúti hlavou Flašík.

“Šialené pokrytectvo, tak typické pre prezidentský palác!!!” Uzavrel Flašík reakciu na prezidentkinu
TK.

V rezorte zdravotníctva pán minister prisľúbil, v horizonte týždňov, prijatie Štandardu postupov
ambulantnej a ústavnej liečby, ktoré pripravili odborníci z oblasti psychiatrie, ktoré znížia riziko
zlyhania ochrannej liečby ľudí nebezpečných pre spoločnosť.

Čo povedala prezidentka

“V rezorte spravodlivosti mali aj túto oblasť riešiť novely trestného zákona a trestného poriadku.
Bohužiaľ, parlament sa k ich prerokovaniu nedostal, hoci obsahujú množstvo dôležitých ustanovení
týkajúcich sa práve ukladania ochranných liečení a detencie. S pani ministerkou spravodlivosti sme
preto hovorili o možnosti, ako túto právnu úpravu uviesť do života. Jednou z možností je vyňatie
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týchto ustanovení z komplexnej novely a ich predloženie v skrátenom legislatívnom procese, keďže
sa jedná o akútnu potrebu týkajúcu sa ochrany ľudských práv. Je to úvaha, o ktorej budeme ďalej
hovoriť.

S viceprezidentom policajného zboru sme hovorili o posilnení ochrany pred násilím na ženách ďalšou
aktualizáciou Metodiky ochrany obetí domáceho násilia. Súčasne, polícia bude aj naďalej pokračovať
v špecializácií a preškoľovaní príslušníkov PZ, vrátane práce na komunikačných zručnostiach. Uvítala
som, že policajný zbor pripravuje aj posilnenie komunikácie s cieľom zvýšiť informovanosť o násilí
páchanom na ženách a domácom násilí a podporiť tak ohlasovania násilia.

 

FB/Zuzana Čaputová

Som rada, že sú tu tri oblasti, kde sa dajú urobiť posilňujúce systémové kroky, ktoré posilnia ochranu
žien, vrátane tak rozšíreného partnerského násilia. Násilie páchané na ženách je v našej spoločnosti
stále obrovským problémom, a to nielen z pohľadu množstva prípadov, ale aj z pohľadu ich
tolerovania a zľahčovania,” uzavrela Čaputová.

Tak sa však zdá, že len slová a fotečky z paláca už stačiť nebudú.

 

ZDROJ: HD/FB Fedor Flašík


